
	
	
	
	
	
Raadsvragen	over	verkoop	hotel	Newport	
	
Aan:	 	 Het	college		
Van:	 	 J.H.	Prins	
Betreft:	 Raadsvragen	op	grond	van	artikel	47	van	het	reglement	van	orde	voor	de	

vergaderingen	en	ander	werkzaamheden	van	de	raad	2015,	betreffende	
het	Newport	Hotel	

Datum:		 17	september	2018	
	
	
Geacht	college,	
	
De	VVD	fractie	heeft	vernomen	dat	Het	Newport	hotel	woensdag	5	september	j.l.	is	
verkocht.	In	verband	hiermee	heeft	de	fractie	van	de	VVD	een	aantal	vragen:		
	
1. Bent	u	als	college	op	de	hoogte	van	deze	verkoop	van	Het	Newport	hotel?	
2. Is	er	al	contact	geweest	tussen	de	nieuwe	eigenaar	van	het	pand	en	de	gemeente?	
3. Klopt	het	dat	de	nieuwe	eigenaar	van	het	pand	hierin	een	zorghotel	zou	willen	

vestigen?	
4. Past	deze	mogelijk	nieuwe	bestemming	in	het	geldende	bestemmingsplan?	
5. Zo	nee,	gaat	de	gemeente	meewerken	aan	het	wijzigen	van	dit	bestemmingsplan?	
6. Er	zijn	ook	nog	mensen	woonachtig	in	het	pand,	wat	is	de	rol	van	deze	huidige	

bewoners?	Worden	zij	hierbij	betrokken,	bijvoorbeeld	met	een	overleg	of	
informatieavond?		

	
Ik	verzoek	u	om	schriftelijke	beantwoording	van	deze	raadsvragen	voor	de	
raadsvergadering	van	27	september	a.s..	Mocht	dat	onverhoopt	niet	lukken,	dan	wil	ik	
mondelinge	beantwoording	van	mijn	vragen	in	de	raadsvergadering	van	27	september	
a.s..	
	
Met	vriendelijke	groet,	
	
	
Jessica	Prins	
VVD‐fractie	Huizen	


